
Fjelstervang Helhed - Fællesbestyrelsen 

Bestyrelsesmøde 
27-02-2023 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

 

Referent: Peter 

Ordstyrer: Peter 

Kaffe/te: Skolen 

 

Afbud: Susanne, Julie. 

 

DAGSORDEN 

# Punkt  Uddybning Referat og tidsguide (punkt færdig) 

1 Turen rundt i 

Børnenes Allé 

20 Hvordan går det i 

helheden, set fra ledere- 

og medarbejderes 

perspektiv? 

Personalenyt. 

VH/VS: Pia leverer flere pt timer blandt børnene pga. 

personales sygdom/sygemeldinger. Alle i huset er meget 

fleksible i forhold til ekstra timer og ændringer i 

arbejdsplanen.  

sygdom er på retur og de, som er berørte af sygemeldinger, 

er på vej tilbage. 

Der er to nye familier på vej, som har valgt Fjelstervang til, 

det er vi glade for. 

Pædagogisk dag 25/3, hvor KIDS er på programmet – huset 

er godt forberedt til uanmeldt tilsyn. 

Forholdet mellem børnetal og personale stemmer fint, 

også fremover. 

Skole: Næste skoleår og skolefesten fylder lige nu.  

Der er fugt under gulvet i kælderen, hvor der tidligere har 

været gymnastiksal, dvs. N/T, billedkunst og 

mellemgangen. Rummene bliver spærret af næste uge, så 

håndværkerne kan komme i gang med at skifte gulvet, og 

skolen kan anvende musik, sløjd og madkundskab som vi 

plejer. 

Materialer fra de aflukkede rum sættes ud i gangen, så 

mest muligt kan tilgås. 

Vi drøfter det uhensigtsmæssige i, at gulvet ikke blev skiftet 

i forbindelse med den netop afsluttede byggeproces i 

kælderen. Vi vil være opmærksomme på, at vi får det hele 

med i denne omgang, og vi vil have relevante byggemøder 

med deltagelse fra bestyrelsen. 



Der har været henvendelse fra forældre om sikkerheden 

for børnene ved Skolestræde, når biler parkerer langs den 

ensrettede vej. Der tages kontakt til Vej og Park for en 

drøftelse af muligheder. 

Forløbet om IT-didaktik med midler fra Mærsk-fonden giver 

anledning til en længere drøftelse af IT i skole m.v. Vigtigt 

emne, som vi bør være tydelige omkring som helhed. 

Per Nørgaard kommer tilbage som pedel og afløser René 

Lauridsen, som har fået nyt job. Dejligt at vi kunne finde en 

løsning, som ikke kræver oplæring af ny pedel. 

SFO: Filmmaraton gik rigtig godt, og der er mange ansøgere 

til stillingen som pædagogmedhjælper – godt at se, at vi 

stadig kan tiltrække unge mennesker til vores stillinger. 

2 Næste skoleår 20 Information om 

rammer, forandringer 

og overvejelser. 

Herunder IT-didaktik-

forløb og kortere 

skoledage. 

Vi drøfter bus-situationen, når mellemtrinnet får fri 13.35. 

Her står vi uden en busafgang, og der skal findes en 

løsning. Vi ønsker ikke at busafgange skal sætte rammerne 

for vores skoles udvikling. 

Skolen kontakter relevante personer hurtigst muligt. 

3 Skolefest 20 Den 23. marts, helheden 
inviteres, mulighed for 
fællesspisning og 
drøftelse af rammerne 
for festen. 

Vi drøfter festens omfang, og er enige om, at fællesspisning 

vil være et godt tiltag – gode erfaringer med det fra 

tidligere. Der er positiv tilbagemelding fra forældre i 4. og 

5. klasse, der bliver spisning for alle. 

Evt. aktiviteter for børnene sideløbende med middagen, og 

overvejelser om aktiviteter efter skuespillet (Emil fra 

Lønneberg). 

4 Evt. og 

punkter til 

næste gang 

5  Næste møde er 28. marts. 

- Evaluering af skolefest 

- Sidste planlægning af 28. april 

- Opfølgning på kælder-gulvet. 

Peter ønsker at højne niveauet for beværtningen ved vores 

møder, det vil ske fra og med næste møde – vi skal sørge 

for at værdsætte de gode kræfter i bestyrelsen. 

5 Pædagogisk 

dag 

 Forældrevalgte har tid 
til at planlægge 28/4. 

Plan for dagen ligger klar. Vi skal bruge en flok frivillige 

forældre. Der blev taget kontakt til Naturbussen RKSK, og vi 

glæder os til at give skolebørnene en fed dag med ”omhu:” 

i Søndervig og ved et dambrug i Hee. 

 

 

 


